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Plats Hållbarheten/KS-salen, Stadshuset 

Sammanträdestid 2023-06-15, kl. 13:30 – 15:15

Närvarande representanter

Ledamöter Mikael Svensson, ordförande (KS) 
Gerd Silk, vice ordförande, SPF Seniorerna
Anita Andersson, (SN)
Monica Hansson, (SN)
Ulla Rickardsson, SPF Seniorerna
Gunnar Pettersson, SPF Seniorerna
Catharina Berghorn, SKPF

Ersättare                               Jonny Karlsson, SPF Seniorerna
Lars Fagerström (SN) 
Kerstin Zander, PRO
Eva-Lotta Abrahamsson, SPF Seniorerna

Tjänstemän Lina Österhult, sekreterare, Falkenbergs kommun
Ulrika Bertilsson, ordförande i Kommunala funktionsrättsrådet

Paragrafer §§ 27-

Justering Ordföranden Mikael Svensson och Gerd Silk, vice ordförande

Digitala underskrifter Ordföranden Mikael Svensson 
Justerare Gerd Silk
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§ 27 Mötets öppnande 
Ordförande förklarar mötet öppnat. 

§ 28 Val av justerare
 Till justerare välja Gerd Silk 

§ 29 Godkännande av föredragningslista

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Godkänna föredragningslistan.

Sammanfattning ärendet 
Ärende 5. Minutstyrning i hemtjänsten och 6. Information från Socialförvaltningen 
utgår och tas upp på nästa möte. 

§ 30 Föregående mötesprotokoll 

Beslut
Rådet beslutar 

1. Lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

Sammanfattning ärendet 
Genomgång av senaste mötets protokoll. Komplettering av förra mötets protokoll då 
Kerstin Zander missades i närvarolistan.

§ 31 Rådets uppdrag     

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet

Sekreteraren gick igenom en presentation med sammanfattning av rådets uppdrag. 

Önskemål från rådet att enligt arbetsordningen hålla ett presidiemöte inför varje 
rådsmöte. Samt önskemål att få information om aktuella utbildningar eller konferenser 
för pensionärsrådets ledamöter.  
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§ 32 Rapport från Regionala pensionärsrådet, RPR    

Regionala pensionärsrådet har möte i morgon och rapporteras på nästa möte. 

§ 33 Aktuella frågor i kommunen

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet

Ordföranden presenterade aktuella frågor i kommunen. 

 
§ 34 Rapport från Kommunstyrelsen     

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet

Mikael Svensson informerar om kommunstyrelsens senaste sammanträdde. 

- Kommunstyrelsen har yttrat sig över en remiss från Hallandstrafiken på deras 
kollektivtrafikplanen, bland annat med ett önskemål om en busslinje till 
Kanslistvägen. 

- Beslut om uppdrag att upprätta förslag till detaljplan för ny mark i Ätran, SKAB 
deltar i planarbetet.  

- Beslut om uppdrag att upprätta detaljplan för ny brandstation i Vessigebro. 
- Beslut om att föreslå kommunfullmäktige att anta detaljplanen för Trädgården.

§ 37 Rapport från Socialnämnden 

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Monica Hansson informerade om socialnämndens senaste möte.
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- Socialförvaltningen har utrett behov av och möjlighet till äldreboende i Vessigebro. 
Ett antal olika platser i Vessigebro har setts över och presenterades för nämndens 
arbetsutskott. Ärendets har gått vidare till kommunstyrelsen. Projektledaren har inte 
tagit del av lokalsamhällets synpunkter på placering. 

o Rådet önskar att någon från pensionärsrådet får möjlighet att delta i 
planeringen av det nya boendet. 

- Det planeras för ett budgetunderskott 2024. Neddragningar kommer troligen ske. 
- Personalsituationen inför sommaren är till allra störst del löst.  
- Det kommer serveras lättare luncher på mötesplatserna i sommar. 
- Förvaltningschefen har sagt upp sig och en ersättare kommer rekryteras. 
- Det har tidigare funnits möjlighet att söka trygghetsboende i andra kommunen men 

nu är kriterierna ändrade till att man behöver vara boende i Falkenbergs kommun 
för att kunna ställa sig i kö.  

Anita Andersson rapporterade även från Region Hallands Gemensam nämnd för 
Hemsjukvård och Hjälpmedel.

o 4125 personer i Halland har hemsjukvård, 676 av dessa bor i Falkenbergs 
kommun.

§ 38 Rapport från Kultur-, fritids- och tekniknämnden

Ärendet utgår.    

§ 39 Övriga frågor 

Inkomna frågor från pensionärsorganisationerna:
1. Riktlinje för mötesplatser. 

- Socialförvaltningen meddelar att projektet inte har startats upp ännu 
men de återkommer med information efter sommaren. 

i. Pensionärsorganisationerna vill trycka på vikten att de får 
möjlighet att delta i arbetet av hur riktlinjer ska tillämpas.  

2. Rapport hur utredningen om Mötesplats Mölle fortgår samt handlingsplan för 
öppnandet. 

- Mölle har öppnat upp och de serverar lunch igen. 
- Samtliga pensionärsorganisationer har synpunkter på hur det just nu 

fungerar med deras nyttjande av Mölles lokaler. Organisationerna som 
tidigare nyttja lokalerna för sina möten möts nu av olika besked om hur 
de kan använda lokalerna, olika tider för när möten får hållas, olika 
besked om kostnad, att mötena måste vara öppna samt utebliven 
återkoppling från ansvarig. De önskar en handlingsplan över hur 
verksamheten ska skötas. 

3. Kontinuerlig rapport om Trädgården. 
- Ingen ny information. 

4. Servicetjänster i hemtjänsten. 
- Information på nästa möte. 
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5. Remiss från KFT gällande Idrottspolitiskt program. 
- En remiss har inkommit från kultur-, fritids- och teknikförvaltningen 

gällande Idrottspolitiskt program. Sista svarsdatum är 15 augusti. Ett 
beslut tas på nästa rådsmöte. 

i. Pensionärsorganisationerna skriver ett förslag till yttrande. Detta 
tas upp för beslut på mötet den 31 augusti. 

- Önskemål om information om regler för bostadsanpassning. 
- Nästa möte med kommunala pensionärsrådet hålls den 31 augusti.

S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 4
83

f5
88

3-
57

b4
-4

c5
f-b

f1
8-

a4
9c

11
69

00
23



	
 
Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.	

Vice ordförande: Gerd Silk Ordförande: Mikael Svensson
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Kopia/bekräftelse på e-signerat dokument.

Signed by: GERD SILK
Date: 2023-06-27 09:06:42
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Signed by: Göran Mikael Svensson
Date: 2023-06-27 09:13:59
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